
Protokoll fört vid årsmötet med SPF Seniorerna Byske/Kågedalen avd.240-668
i Byske församlingshem onsdag den 14 februari 2024 kl. 14.00.

Närvarande ett 60-tal medlemmar.

§ 1.   Årsmötet öppnas.
         Ordförande Gunnar Wiksten hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
          Vi inledde med parentation över våra avlidna medlemmar för år 2023.

§ 2.   Val av presidium, mötesordförande, sekreterare, samt 2 justerare.
           Till mötesordförande valdes Leif Wikberg och sekreterare Lars-Erik Christoffersson,
           till justerare valdes Anders Lundström och Ove Wallmark.

§ 3.   Godkännande av kallelsen.
          Kallelsen till årsmötet har med gjorts med 1 SMS 3 veckor före mötet och med 1 SMS som 

påminnelse 1 vecka före mötet. Mötet har även annonserats på SPF:s Hemsida.

§ 4.   Fastställande av föredragningslista.
         Mötet godkände föredragningslistan.

§ 5.   Föredragande av styrelsens verksamhetsberättelse.
           Ordf. Gunnar Wiksten läste upp Verksamhetsberättelse för 2023, vilken godkändes och lades 

  till handlingarna.
           
§ 6.   Föredragande av styrelsens ekonomiska berättelse.  

Ordf. Gunnar W. gick igenom den ekonomiska berättelsen med balans och resultaträkning,  
vilka godkändes av mötet och lades till handlingarna. 

§ 7.   Föredragande av revisorernas berättelse.
Revisor Ove Wallmark läste upp revisorernas rapport.

§ 8.   Fastställande av resultat och balansräkning.
Godkändes av mötet.

§ 9.   Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen och kassaförvaltare för 
räkenskapsåret.

         Mötet gav styrelse och kassaförvaltare ansvarsfrihet.

§ 10. Fastställande av medlemsavgift för 2025.
         Mötet godkände att medlemsavgift för 2025 höjs med 30 kr, till 290 kr.

Ordf. Gunnar W förklarade också hur fördelningen av medlämsavgiften på 290 kr görs, där 
40 kr går till föreningen och 250 kr till förbundet.

§ 11. Fastställande av omkostnads och reseersättning för 2024.
Oförändrat: Ordförande, Sekreterare och Kassör 3000 kronor vardera.
Reseansvarig och ansvarig för medlemsregister och hemsida 1500 kronor vardera. 
Anmälningsansvarig 1000 kronor. Festkommiteén 6 ledamöter 500 kronor vardera. 
Valberedningens ordförande 1000 kr. Reseersättning 25 kr per mil.
Mötet beslutade enligt valberedningens förslag.



§ 12. Val av ordförande för 2024.
Efter att valberedningens föreslagna ordförande, Valter Stenmark fått möjlighet att presentera 
sig, var det dags för årsmötet att ta beslut.

         Mötet valde enligt valberedningens förslag Valter Stenmark som ordförande.

§ 13. Beslut om antal styrelseledamöter samt val av styrelseledamöter på 2 år.
        Omval på 2 år föreslås för Lars-Erik Christoffersson, Sonja Boman, Ingvar Bohman, Anders 

Lundström, samt nyval av Valter Stenmark. Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att så snart som 
möjligt under året komplettera styrelsen med två adjungerade ledamöter.

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag.

§ 14. Val av 2 revisorer samt 1 ersättare.
Omval av Eivor Larsson och Ove Wallmark ordinarie och Roland Wikström ersättare.

§ 15. Val av 1 st ombud till distriktsstämman, samt ersättare.
         Valberedningens förslag är Valter Stenmark med Anders Lundström som ersättare.

Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag.

§ 16. Val av festkommitté.
           Valberedningen föreslår omval av Eva Enmark, Birgitta Kågström, Haldis Johansson, Ethel 

Lundgren, Sonja och Ingvar Boman.
  Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag.

§ 17. Val av valberedning.
           Valter Stenmark föreslår att styrelsen får i uppdrag att fungera som valberedning.

  Årsmötet beslutar enligt Valter Stenmarks förslag.

§ 18. Fastställande av verksamhetsplan.
         Ordf. Valter S gick igenom verksamhetsplanen för 2024, vilken fastställdes och godkändes.

Berne Selberg informerade om distriktets gemensamma resor.

§ 19. Inkomna motioner.
          Inga.

§ 20. Av Styrelsen hänförda frågor till mötet.
Inga.

           
§ 21. Avtackningar.

Ordf. Valter S överlämnade en bukett tulpaner och avtackade våra trotjänare Sören Kågström, 
Karin Dahlqvist och Gunnar Viksten, som under många år gjort ett förtjänstfullt arbete i vår 
styrelse, men som på egen begäran valt att lämna styrelsen. 
Ordf. Valter S tackade även vår fantastiska festkommitté som genom hårt arbete gör våra 
medlemsträffar till trevliga och minnesvärda tillställningar.  
Även presidiet för mötet avtackades. 

§ 22. Övriga frågor.
Valter Stenmark redogjorde om vilka studiecirklar som planerats hållas i Vuxenskolans regi:
- Släktforskning
- Stickning



- Bagarstuga med bakning
- Aktiekurs
- Vårdguiden
- Järnsmide
- Akvarell
- m.fl.

§ 23. Årsmötesförhandlingarna avslutas.
Ordförande Leif Wikberg tackar alla som deltagit och förklarar mötet avslutat. 

         
     

Lars-Erik Christoffersson Leif Wikberg
Sekreterare Ordförande

Anders Lundström Ove Wallmark
Justerare Justerare


